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V pátek 19. května 2006 se uskutečnilo setkání vedení Právnické fakulty Univerzity Karlovy s vybranými absolventy,
kteří šíří její jméno v právní, politické, obchodní, mediální a kulturní oblasti.
Setkání zahájila a řídila proděkanka pro vnější vztahy a celoživotní vzdělávání Věra Štangová. Děkan fakulty Aleš
Gerloch seznámil účastníky setkání s hlavními aktuálními otázkami činnosti fakulty – zejména s přechodem na kreditní
systém, s ekonomickými problémy a dále např. též s připravovanými i již probíhajícími stavebními úpravami, především
půdní vestavbou, díky níž fakulta získá další potřebné prostory, mezi nimi i síň pro simulovaná soudní jednání.
V diskusi následující pro proslovu děkana hosté ocenili možnost setkání s vedením fakulty a projevili živý zájem o dění
na fakultě. Zajímali se především o organizaci přijímacího řízení , o magisterský studijní program, o možnost studia
našich studentů v zahraničí. Zazněly též některé odborné názory související s přípravou studentů – např. pokud jde o
schopnost absolventů působit v legislativní oblasti.
Účastníci setkání si prohlédli knihovnu Právnické fakulty, kde je uvítala a seznámila s činností knihovny její ředitelka
Jana Mouchová. V síni starých tisků proběhla neformální beseda, během níž všichni hosté shodně konstatovali, že od
doby jejich studia prošla knihovna mnoha zásadními pozitivními změnami, zejména pokud jde o rozsáhlost knižního
fondu a možnost využívání počítačové techniky.
Setkání se zúčastnilo na 30 absolventů – místopředseda Senátu Parlamentu  Petr Pithart, místopředsedkyně
Poslanecké sněmovny Parlamentu Jitka Kupčová, ministr zahraničních věcí Cyril Svoboda, ministr spravedlnosti Pavel
Němec, ministr – předseda Legislativní rady vlády Pavel Zářecký, dále soudci Ústavního soudu Stanislav Balík, Vlasta
Formánková, Vojen Güttler a Ivana Janů. Pozvání přijali i nejvyšší státní zástupkyně Renáta Vesecká, předseda
Nejvyššího správního soudu Josef Baxa, děkan Právnické fakulty Západočeské univerzity a ředitel Ústavu státu a práva
Akademie věd Jaroslav Zachariáš a další hosté – předsedové různých stupňů soudů, hejtman Karlovarského kraje
Josef Pavel, starostové měst Český Krumlov a Písek,  předsedové profesních právnických sdružení – Soudcovské unie
ČR Jaromír Jirsa a Notářské komory ČR Martin Foukal a také manažeři – Luděk Sekyra a Aleš Hušák a další hosté.
Setkání se zúčastnili nejen představitelé různých oborů společenského a politického života, v nichž právníci působí, ale
i zástupci několika generací – nejstarším účastníkem byl prof. Jaroslav Krejčí, který nedávno oslavil 90. narozeniny.
Každý z účastníků setkání dostal pamětní list a vázu se znakem Univerzity Karlovy a motivem Právnické fakulty.
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Z Právnické fakulty se kromě jejího děkana a proděkanky Štangové zúčastnili setkání i proděkani Milan Damohorský,
Hana Marková, Jiří Hřebejk a Josef Salač a dále též předseda Akademického senátu Právnické fakulty Josef Staša a
tajemník fakulty Tomáš Horáček.
V závěru setkání vyjádřil pan děkan naději, že stojíme u zrodu tradice setkávání vedení fakulty s jejími absolventy a
zmínil se o možnosti založení Klubu absolventů Právnické fakulty Univerzity Karlovy.


